



JESSICA YUMA

Jessica Yuma, 16 ans, a commencé les cours de piano à l'âge de 3 ans. À l'âge de 11 ans, elle a obtenu son Associateship Performance Diploma (ARCT) et son Licentiate Performance Diploma (LRCM) du Royal Conservatory of Music de Toronto. Jessica a remporté de nombreux prix, dont le premier prix de concours provinciaux, nationaux et internationaux. Elle s'est produite avec des orchestres à six reprises, dont avec l'Orchestre symphonique d'Edmonton, l'Orchestre philharmonique d'Edmonton, le Calgary Civic Symphony Orchestra et le Brunesis Virtuosi Orchestra en Italie. Elle s'est produite au Winspear Centre à Edmonton, au Jack Singer Hall à Calgary, ainsi qu'à deux reprises au Carnegie Hall à New York. Cet été, Jessica a participé au Young Artist Program à Ottawa, et au Morningside Music Bridge à Boston, au Massachusetts. Elle a suivi des classes avec de nombreux professeurs de renommée mondiale dont Gray Graffman, Roman Rabinovich, Konstantin Shamray, Angela Cheng, Antonio Pompa-Baldi, Ilana Vered et Lars Vogt. Depuis l'âge de 9 ans, Jessica a donné dix récitals en solo dans différentes salles de l'Alberta, en plus du piano, elle aime jouer du violoncelle et fait partie de l'Edmonton Senior Youth Orchestra. Jessica fréquente actuellement le Mount Royal Conservatory of Music (Calgary) dans le cadre du Advanced Performance Program for Gifted Young Musicians. Elle étudie le piano avec Krzysztof Jablonski.

16-year-old Jessica Yuma began piano lessons at age 3. She completed the Associateship Performance Diploma (ARCT) and the Licentiate Performance Diploma (LRCM) from the Royal Conservatory of Music in Toronto by the age of 11. Jessica has won numerous top prizes including first prize in competitions at the provincial, national and international level. She has performed with Orchestras over six times, including the Edmonton Symphony Orchestra, Edmonton Philharmonic Orchestra, Calgary Civic Symphony Orchestra and the Brunesis Virtuosi Orchestra in Italy. She has performed at the Winspear Centre in Edmonton, Jack Singer Hall in Calgary, as well as twice in Carnegie Hall in New York. Jessica has attended several music festivals including the Young Artist Program in Ottawa, Music fest in Perugia in Italy and Coimbra World Piano Meeting in Portugal. This summer, she has attended the



Young Artist Program in Ottawa, and Morningside Music Bridge in Boston, Massachusetts. Jessica has had lessons with numerous world-renowned teachers including Gray Graffman, Roman Rabinovich, Konstantin Shamray, Angela Cheng, Antonio Pompa-Baldi, Ilana Vered, Lars Vogt. Jessica has given ten solo recitals in different venues in Alberta since the age of 9. Besides the piano, she also likes to play the cello and is a member of the Edmonton Senior Youth Orchestra. Currently Jessica attends the Mount Royal Conservatory of Music (Calgary) in the Advanced Performance Program for Gifted Young Musicians. She studies piano with Krzysztof Jablonski.